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Protokół Nr IX/24 
z sesji Rady Powiatu Drawskiego  

VII kadencji 
odbytej w dniu 22 listopada 2024 r. 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 
 
 
 

Punkt 1 (czas  0:00-2:47) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 09:03 i przywitała 
serdecznie Panie i Panów Radnych, Panów Starostę i Wicestarostę oraz Zarząd Powiatu, 
Skarbnika, kierowników jednostek, naczelników oraz wszystkich gości zaproszonych 
przybyłych na sesję oraz osoby oglądające transmisję online. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 
ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady sesji Rady Powiatu 
Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej 
Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, że w sesji 
uczestniczy 15 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana do podjęcia 
prawomocnych uchwał. 
 
Stan ogólny Rady wynosi 17 Radnych. Nieobecni Radni: Radna Grażyna Buczek, Radna 
Halina Samek. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 
 
Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
 

Punkt 2 (czas 2:48-5:26) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad IX sesji Rady Powiatu Drawskiego. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali porządek obrad. 
 
Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść zmiany 
do porządku obrad sesji? 

 
 Przewodnicząca Rady Powiatu zgłosiła wniosek o wykreślenie z pkt. 11 ppkt. „b” 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie herbu Powiatu. 
 
Pan Starosta Jacek Kozłowski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad, 

w tym samym punkcie, projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy 
Powiatu Drawskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2025”. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze wnieść 
zmiany do porządku obrad sesji? 

 
Nikt z Radnych nie wniósł zmian. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 

nad przyjęciem wniosku w sprawie wycofania z pkt. 11 ppkt. „b” projektu uchwały  
w sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie herbu Powiatu. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymującym się” 
przyjęła wniosek w sprawie wycofania z pkt. 11 ppkt. „b” projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na wykorzystanie herbu Powiatu.  
  
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 
nad przyjęciem wniosku o wprowadzenie do pkt. 11 ppkt. „b” projektu uchwały  
w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Drawskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 
rok 2025”. 
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Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymującym się” 
przyjęła wniosek o wprowadzenie do pkt. 11 ppkt. „b” projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Drawskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 
rok 2025”.  
  
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
 

Punkt 3 (czas 5:27-7:40) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do kolejnego 
punktu porządku obrad, jakim jest przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Powiatu 
Drawskiego odbytej w dniu 25.10.2024 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do przyjęcia 
protokołu z VII sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 25.10.2024 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu i spytała, czy Radni mają pytania do protokołu  
z VII sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 25.10.2024 r. 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 
nad przyjęciem protokołu z VII sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 25.10.2024 r. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymującym się” 
przyjęła protokół z VII sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 25.10.2024 r.  
  
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad, jakim jest przyjęcie protokołu z uroczystej VIII sesji Rady Powiatu Drawskiego 
odbytej w dniu 08.11.2024 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do przyjęcia 
protokołu z uroczystej VIII sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 08.11.2024r. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu i spytała, czy Radni mają pytania do protokołu  
z uroczystej VIII sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 08.11.2024 r. 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 
nad przyjęciem protokołu z uroczystej VIII sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w 
dniu 08.11.2024 r. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymującym się” 
przyjęła protokół z uroczystej VIII sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 
08.11.2024 r.  
  
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

 
Punkt 4 (czas 7:41-16:31) 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 

obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie Starosty z prac Zarządu 
Powiatu w okresie między sesjami. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę Jacka 
Kozłowskiego. 
 

Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który powiedział, że każdy z Radnych 
otrzymał sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. Jeżeli są pytania to bardzo 
proszę.  
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Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pana 
Starosty? 
 

Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która poprosiła o poszerzoną informację 
dotyczącą pkt. 33, tj. informacja z działalności Związku Zachodniopomorskiej Strefy 
Centralnej, może troszeczkę więcej o tych projektach. Zwróciła również uwagę na 
pomyłkę, przy „rozwoju usług społecznych – Zespół Opiekuńczo-Mieszkalny  
w Mielenku” – chyba brakuje jednego zera. 
 

Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który powiedział, że nie bardzo rozumie, czy 
ma omówić każde z tych działań? Jeśli, chodzi o pomyłkę, to tak, oczywiście mówimy  
o kwotach w milionach, nie w tysiącach. 

 
Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która odpowiedziała, że tak, po krótce sedno, 

ponieważ nie chciałaby, aby było tak jak poprzednio. 
 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który powiedział, że sedno właśnie zostało 

wyłożone. Pierwszy tytuł – fundusze, o których tutaj mówimy zostały podzielone, od 
takich bardzo dużych i ogólnych stwierdzeń – rozwój obszarów miejskich - na poprawę 
infrastruktury szkolnictwa zawodowego. To utworzenie na nowo pracowni 
zawodowych, jak i szkolenia i kursy dla nauczycieli i dla uczniów. Drugi myślnik to jest 
edukacja zawodowa – poprawa dostępności kształcenia zawodowego. To są projekty 
miękkie, czyli kursy i dokształcanie nauczycieli, włącznie z możliwością zdobywania 
uprawnień z określonych specjalizacji przez uczniów. Następny myślnik – Zespół 
Opiekuńczo-Mieszkalny - chodzi o Mielenko, będziemy tam mieli takie duże centrum 
pomocy społecznej, składające się z 3 elementów: Zakład Aktywności Zawodowej, 
Mieszkania Wytchnieniowe i Centrum Opiekuńczo-Mieszkalne. Ostatni tiret to 
zwiększenie efektywności energetycznej – zakupy pojazdów (autobusów 
elektrycznych) dla PKS i infrastruktura (miejsca ładowania autobusów) oraz 
modernizacja budynku Starostwa przy ul. Piłsudskiego 20. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma jeszcze pytania do 
Pana Starosty? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
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Punkt 5 (czas 16:32-22:32) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są interpelacje, wnioski 
i zapytania Radnych. 

 
Głos zabrał Radny Pan K. Korczyński, który złożył interpelację dotyczącą 

wystąpienia z wnioskiem przez Zarząd Powiatu do zarządców dróg w mieście Drawsko 
Pomorskie w sprawie oświetlenia ulicznego dróg w mieście i na ulicach – czy istnieje 
możliwość uregulowania automatyki oświetlenia, aby włączały się z chwilą zapadnięcia 
zmroku, wcześniej niż dotychczas. 

 
Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 

Głos zabrała Radna Pani G. Polak, która złożyła zapytanie dotyczące procedury 
prawnego uporządkowania sprawy dotyczącej drogi nr 2002Z Łysinin – Ostroróg  
w gminie Czaplinek trwającej w ubiegłej kadencji Rady Powiatu Drawskiego. Na jakim 
teraz etapie jest to zadanie?  

 
Treść złożonego zapytania stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 

Głos zabrała Radna Pani B. Głowacka, która złożyła interpelację dotyczącą 
prowadzenia zajęć w Liceum Ogólnokształcącym w Drawsku Pomorskim w roku 
szkolnym 2024/2025 – po otrzymanych odpowiedziach oraz po projekcie uchwały  
w odpowiedzi na skargę – ponieważ temat nie jest zamknięty z powodu tego, że 
pojawiły się nowe okoliczności. Interpelacja jest składana również w związku  
z protokołem z kontroli doraźnej przeprowadzonej przez Kuratorium Oświaty  
w Szczecinie oraz protokołami z posiedzeń Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw 
Społeczno-Publicznych w jednostkach oraz ze spotkania z nauczycielami. Pani Radna 
zgłosiła potrzebę przywrócenia prowadzenia zajęć lekcyjnych na dotychczasowych 
zasadach ze względu na dobro uczniów – w trybie pilnym. 
 
Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy jeszcze ktoś z Radnych chciałby złożyć 
interpelacje, wnioski lub zapytania?  

 
Nikt z Radnych więcej interpelacji, wniosków i zapytań nie zgłaszał. 
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Punkt 6 (czas 22:33-2:02:10) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest trybuna obywatelska. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś w trybunie chciałby zabrać głos? 
 
Głos zabrała Pani Weronika Gehrmann-Czerepaniak, która występowała  

jako przewodnicząca Rady Rodziców w Liceum Ogólnokształcącym w Drawsku Pom., 
częściowo prywatnie. W wystąpieniu Pani opowiedziała o tym, co zostało zrobione 
przez rodziców oraz przez Starostwo, odniosła się do protokołu pokontrolnego 
Kuratorium Oświaty, do projektu uchwały dot. odpowiedzi na skargę, do zmian  
w finansowaniu oświaty od 2025 r. oraz do wypowiedzi, które były skierowane pod 
adresem tej Pani – po poprzednim wystąpieniu - przez Pana Starostę, Pana Wicestarostę  
i Pana Radnego K. Korczyńskiego. – czas wypowiedzi 23:57-1:32:25 
 
Pan Starosta J. Kozłowski – opuszczenie Sali o godz. 9:33 (czas: 30:02) 
Pan Radny Z. Dudor - opuszczenie Sali o godz. 10:28 (czas: 1:23:46) 
 

Głos zabrał Pan Radny W. Włodarczyk, który nawiązując do wypowiedzi z trybuny 
obywatelskiej powiedział, że ta dyskusja, która ma miejsce już od kilku miesięcy nie 
przyczyni się na pewno do chluby Liceum i do nowego naboru. Powiedział także, że 
rozszerzając tą dyskusję robimy sobie negatywną opinię, nie tylko dla Liceum, ale także 
dla całej oświaty powiatu drawskiego. 

 
Głos zabrał Pan Wicestarosta T. Budzyński, który odniósł się do wypowiedzi  

z trybuny obywatelskiej oraz wypowiedzi Pana Radnego W. Włodarczyka. – czas 
wypowiedzi 1:35:50-1:40:04 

 
Głos zabrał Pan Radny W. Włodarczyk, który nawiązując do odpowiedzi Pana 

Wicestarosty T. Budzyńskiego, powiedział, że Pani Dyrektor przygotowuje schemat 
organizacyjny i daje do zatwierdzenia, Pani Dyrektor miała przygotowany arkusz 
organizacyjny, taki jak był zawsze i to było Państwa Starostów polecenie żeby ten 
arkusz został zmieniony,  tego Pan Wicestarosta nie powiedział, a jest to bardzo istotnie, 
że ten arkusz organizacyjny nie był taki sam jak w poprzednich latach, to Państwo 
Starostowie zmienili tą decyzję i trzeba wyraźnie zaznaczyć, że to nie była intencja Pani 
Dyrektor.  

 
Głos zabrał Pan Wicestarosta T. Budzyński, który odpowiedział Panu Radnemu  

W. Włodarczykowi, że arkusz organizacyjny, który był przyjęty wstępnie, na poziomie 
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maja kiedy nowa władza przejęła obowiązki w Starostwie, później po rekrutacji 
ostateczna wersja została zmieniona. 

 
Głos zabrał Pan Radny K. Korczyński, który odniósł się do wypowiedzi z trybuny 

obywatelskiej i odpowiedział Pani W. Gehrmann-Czerepaniak na kierowane w jego 
stronę słowa. – czas wypowiedzi 1:42:40-1:52:26 
 
Pan Radny Z. Dudor – powrót na Salę o godz. 10:48 (czas: 1:43:15) 
 

Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która odniosła się do wypowiedzi z trybuny 
obywatelskiej oraz wypowiedzi Pana Radnego K. Korczyńskiego i wyraziła swoją 
opinię dotyczącą zaistniałej sytuacji. Powiedziała, że chciałaby wrócić do wypowiedzi 
Pana Wicestarosty i dopytać czy jeżeli Pani Dyrektor złoży wniosek o powrót do tego 
arkusza z maja, będzie szansa na to, że Zarząd biorąc pod uwagę te wszystkie nowe 
okoliczności ponownie się nad tym pochyli. 

 
Głos zabrał Pan Radny M. Chojnacki, który nawiązując do wypowiedzi Panów 

Radnego W. Włodarczyka i Wicestarosty T. Budzyńskiego oraz ostatniego wniosku 
Radnych o cofnięcie tej decyzji, powiedział, że „mielenie” tego tematu doprowadzi do 
zdecydowanie mniejszej rekrutacji. 

 
Głos zabrał Pan Wicestarosta T. Budzyński, który odpowiedział Pani Radnej  

B. Głowackiej, że opinia Kuratorium Oświaty do arkusza organizacyjnego podkreśla, 
że wszystko odbyło się na podstawie i zgodnie z prawem, tylko w jednym miejscu 
zaznaczyła, że jeśli pozwolą finanse to warto rozpatrzyć ten aspekt o którym są 
rozmowy, teraz nie możemy o tym rozmawiać, ponieważ ledwo dopięliśmy budżet, 
żeby to było możliwe potrzebne było zaciągnięcie kredytu, a Państwo Radni głosowali 
przeciw, natomiast oczekują, że skąd znajdą się te pieniądze?  Do tematu będzie można 
wrócić. 

 
Głos zabrał Pan Radny M. Chojnacki, który odpowiedział Panu Wicestaroście  

T. Budzyńskiemu, że niepotrzebnie wtrącił to ostatnie zdanie. Powiedział, że klub 
radnych nie poprze żadnych takich radykalnych zmian, jeżeli nie będą włączeni do 
dyskusji na ten temat  

 
Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która odpowiedziała Panu Wicestaroście  

T. Budzyńskiemu, że rozumie jaka jest sytuacja, oczywiście nie zgadza się z tym, że to 
jest powiązane z niegłosowaniem za obligacjami. Powiedziała, że teraz będzie składała 
zapytania dotyczące wydatków CUW, jak on się poszerza i jak my na tym oszczędzamy, 
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będziemy mogli szukać pieniędzy oraz że mogą wskazać źródła gdzie szukać 
oszczędności, a te dodatkowe godziny to są sprawy groszowe jeśli chodzi o nasz budżet. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła trybunę obywatelską. 
  

 
Punkt 7 (czas 2:02:11-2:16:30) 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 

obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są sprawozdania  
z działalności Komisji Rady Powiatu Drawskiego w okresie między sesjami.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią  
G. Polak – Przewodniczącą Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno- 
Publicznych o przedstawienie sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. 
 

Głos zabrała Pani G. Polak – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw 
Społeczno- Publicznych, która powiedziała, że Komisja obradowała na dwóch 
posiedzeniach, tj. 13.11.2024 r. oraz 20.11.2024 r. i przedstawiła omawiane na tych 
posiedzeniach sprawy. – czas wypowiedzi 2:02:35-2:13:56 
 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią B. Głowacką 
Wiceprzewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie sprawozdania 
z działalności Komisji w okresie między sesjami.  
 

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani B. Głowacka, która 
powiedziała, że Komisja obradowała na dwóch posiedzeniach, tj. 15.11.2024 r. – 
kontrola w PUP oraz 20.11.2024 r. i przedstawiła omawiane na tych posiedzeniach 
sprawy.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pana P. Tylman i złożenie sprawozdania.  
 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pan P. Tylman, 
który powiedział, że Komisja obradowała na jednym posiedzeniu, tj. 04.11.2024 r.  
i przedstawił omawiane na tym posiedzeniu sprawy. – czas wypowiedzi 2:14:39-
2:16:26 
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 Punkt 8 (czas 2:16:31-2:19:56) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest informacja 
Przewodniczącej Rady Powiatu z prac w okresie między sesjami.  
 

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu przygotowała sprawozdanie o tym w jakich 
spotkaniach uczestniczyła w okresie od 26 października 2024r. do 21 listopada 2024r. 
 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Pan Radny S. Cybula - opuszczenie Sali o godz. 11:20 (czas: 2:16:53) 
 
 

Punkt 9 (czas 2:19:57-2:20:47) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest informacja o stanie 
środowiska w Powiecie Drawskim w roku 2023. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali sprawozdanie 
przygotowane przez Panią Annę Bakierowską – Naczelnika Regionalnego Wydziału 
Monitoringu Środowiska w Szczecinie. Pani Naczelnik nie mogła przybyć na sesję, ale 
poinformowała, że na ewentualne pytania odpowie pisemnie. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy Państwo Radni mają jakieś pytania do 
tego sprawozdania? 

 
Nikt z obecnych na sali Radnych nie zabrał głosu. 

 
 

Punkt 10 (czas 2:20:48-2:27:04) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie  
z Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego dla Powiatu Drawskiego 
2023-2030 za rok 2023. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią J. Banaszek – 

Naczelnika Wydziału Ochrony Zdrowia i Spraw Społecznych o przedstawienie 
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sprawozdanie z Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego dla Powiatu 
Drawskiego 2023-2030 za rok 2023. 

 
Głos zabrała Pani J. Banaszek – Naczelnika Wydziału Ochrony Zdrowia i Spraw 

Społecznych, która poinformowała, że komentarz do sprawozdania przygotowany przez 
Panią Naczelnik został przedstawiony na Komisji przez Panią Radną G. Polak. Pani 
Naczelnik – J. Banaszek kontynuowała szczegółowe omówienie treści sprawozdania.  
 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy Państwo Radni mają pytania do Pani 
Naczelnik? 

 
Nikt z obecnych na sali Radnych nie zabrał głosu. 

 
 

Punkt 11 (czas 2:27:05-4:15:37) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Powiatu Drawskiego.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu, ze względu na nieobecność Pani B. Kotwicy  
– Naczelnika Wydziału Biuro Rady, sama przedstawiła Radnym komentarz do uchwały 
informując, że Młodzieżowa Rada zaproponowała kandydaturę Pana S. Cybuli.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Pan Radny S. Cybula wyraził 

zgodę na objęcie tej funkcji. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  

i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie wyboru 
opiekuna Młodzieżowej Rady Powiatu Drawskiego. 
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Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
13 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

2 głosach „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr IX/60/2024 w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady 
Powiatu Drawskiego.  

 
Treść oświadczenia o wyrażeniu zgody stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 2:27:15-2:30:22 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Drawskiego  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2025”.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią J. Kuleszę 
– Głównego Specjalistę ds. Współpracy z organizacjami Pozarządowymi  
i Przedsiębiorcami. 
 

Głos zabrała Pani J. Kulesza - Główny Specjalista ds. Współpracy z organizacjami 
Pozarządowymi i Przedsiębiorcami., która szczegółowo omówiła uzasadnienie do 
uchwały. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Głos zabrał Pan Radny M. Chojnacki, który celem upewnienia się zapytał, czy 

zmiana dotyczy tylko wyrazu „Wieloletni”, a merytorycznie ta uchwała nie jest 
zmieniana? 

 
Głos zabrała Pani J. Kulesza, która odpowiedziała na pytanie Pana Radnego  

M. Chojnackiego potwierdzając, że tak. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy są jeszcze jakieś pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie uchwalenia 
„Programu współpracy Powiatu Drawskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2025”. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
12 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

1 głosie „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr IX/61/2024 w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu 
Drawskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2025”.  
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 2:30:26-2:34:43 
 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła 15 min przerwę. 
 
Pani Radna G. Buczek – przybycie na Salę o godz. 11:40  
Pan Starosta J. Kozłowski – powrót na Salę o godz. 11:40  
 
 

Po przerwie Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania organu prowadzącego 
Liceum Ogólnokształcące w Drawsku Pomorskim. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Pana  
P. Tylmana – Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 

Głos zabrał Pan P. Tylman – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji., 
który szczegółowo omówił uzasadnienie do uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Głos zabrał Pan Radny M. Chojnacki, który zapytał czy Zarząd ustosunkował się 

do wniosku złożonego przez członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie 
przyznania dodatkowych godzin dla klas 3? 
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Głos zabrał Pan Radny P. Tylman, który w odpowiedzi na pytanie Pana Radnego 
M. Chojnackiego odpowiedział, że członkowie Komisji otrzymali odpowiedź na 
wniosek, która była odmowna. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych jeszcze ma pytania? 
 
Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która nawiązując do uzasadnienia uchwały 

powiedziała, że jako przykład jest tam opisane rozszerzenie matematyczno-fizyczne,  
a takiej klasy nie ma w tej szkole, dlatego chciałaby wiedzieć jaki był kontekst tego 
przykładu, ponieważ problem dotyczy profilu matematyczno-informatycznego oraz 
prawno-humanistycznego – przedmioty rozszerzone to historia, polski i matematyka, 
więc to jest zupełnie inna sytuacja niż przykład zestawienia profilu biologiczno-
chemicznego i matematyczno-fizycznego w uzasadnieniu. Stąd pytanie, dlaczego takie 
przykłady, skoro my takich oddziałów nie mamy? 

Druga sprawa, którą poruszyła Pani Radna B. Głowacka to to, że zaraz po 
otrzymaniu materiałów na sesję zwróciła się do Biura Rady z zapytaniem o przytoczone 
w uzasadnieniu podstawę prawną oraz opinię Kuratora, która nie powinna być brana 
pod uwagę, ponieważ nie dotyczy tej szkoły. Poprosiła również o to, aby w materiałach 
na sesję była adnotacja o akceptacji projektów uchwał przez Radcę Prawnego. Pani 
Radna powiedziała, że w związku z tym, że w uzasadnieniu tej uchwały nie zostały 
przytoczone żadne przepisy prawa, rozumie, że ta skarga została rozpatrzona tylko  
w oparciu o stanowisko Pana Starosty – na którego ta skarga została złożona. 

 
Głos zabrał Pan Radny P. Tylman, który odpowiedział Pani Radnej B. Głowackiej, 

że polecił wszystkim członkom Komisji, by przede wszystkim czytając skargę wybrać 
te sprawy, które dotyczą łamania prawa, czyli wyłączenie emocji, nikomu nic nie 
sugerując i nie wpływając na decyzję kogokolwiek. Poinformował także, że każdy 
indywidualnie rozpatrywał i szukał materiałów. Na posiedzeniu Komisji 4.11.2024 r. 
każdy miał możliwość wypowiedzenia się. 

 
Głos zabrał Pan Wicestarosta T. Budzyński, który odpowiedział Pani Radnej  

B. Głowackiej. Powiedział, że mieszają się wątki, skargi zostały przekazane do innych 
organów, które to analizowały i do tego również odniosło się Kuratorium nie 
stwierdzając łamania prawa. Poinformował, że nie zostały zabrane żadne godziny, jak 
sugeruje Pani Radna – nie ma mniej godzin dla uczniów i nie ma mniej godzin dla 
nauczycieli, poprosił, aby nie wprowadzać opinii publicznej w błąd. 

 
Głos zabrał Pan Radny K. Korczyński, który zadał pytanie, czy wpłynęły już 

odpowiedzi od tych wszystkich instytucji do których zostały wysłane skargi i czy żadna 
nie stwierdziła naruszenia? 
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Głos zabrał Pan Wicestarosta T. Budzyński, który odpowiedział Panu Radnemu  

K. Korczyńskiemu, że zostały one przekierowane głównie do Kuratorium, jako organu 
kompetentnego w zakresie nadzoru pedagogicznego, m.in. Wojewoda zasugerował 
kontrolę w Liceum Ogólnokształcącym i wnioski z tej kontroli również otrzymaliśmy  
i w tych wnioskach nie ma żadnych zaleceń pokontrolnych, o których tutaj ciągle 
mówimy. 

 
Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która odnosząc się do wypowiedzi Pana 

Wicestarosty zapytała o co ten cały spór jeśli chodzi o finanse i o to że nas nie stać, aby 
wrócić do tego co było, a nie ma dodatkowych godzin, więc dlaczego nie możemy 
wrócić do tego systemu, który był, jeżeli to nie jest kwestia dodatkowych godzin?  

 
Głos zabrał Pan Wicestarosta T. Budzyński, który w odniesieniu do wypowiedzi 

Pani Radnej B. Głowackiej powiedział, że odpowiedź jest zawarta w propozycji 
uchwały oraz że w związku z tym, iż są połączone dwa profile, jest możliwość 
stworzenia oddziału – zakresy nauczania różnią się w nich na rozszerzeniu, ale podstawa 
jest taka sama. 

 
Głos zabrał Pan Radny M. Chojnacki, który powiedział, że trzeba to tak rozumieć, 

że w tym momencie rodzice, uczniowie i Radni źle adresują swoje pretensje, jeśli chodzi 
o te skutki, które są w protokole pokontrolnym Kuratorium i wymienione w skardze są 
kierowane do niewłaściwej strony – winną tej całej sytuacji jest Pani Dyrektor i tam się 
trzeba zwracać, a nie do organu zrządzającego. Poprosił o potwierdzenie, czy dobrze to 
zrozumiał. 

 
Głos zabrał Pan Wicestarosta T. Budzyński, który odpowiedział Panu Radnemu  

M. Chojnackiemu. Powiedział, że Pan Radny bardzo lubi przejaskrawiać rzeczywistość, 
rzeczywiście sytuacja rozpoczęła się po stronie Pani Dyrektor, dzisiaj w przekonaniu 
Pana Wicestarosty sytuacja jest wyjaśniona, na co mamy dokumenty m.in. z Kuratorium 
potwierdzające, że od samego początku Zarząd miał rację. Powiedział również, że nie 
możemy udawać, że problemu nie było, bo był i ma pewne skutki, ale Pan Wicestarosta 
nie czuje się odpowiedzialny za to, że ktoś popełnił pewne błędy, które Zarząd próbuje 
wyprostować. 

 
Głos zabrał Pan Radny W. Włodarczyk odniósł się do wypowiedzi Pana Radnego 

M. Chojnackiego i powiedział, że nie zgadza się z tym, że Pani Dyrektor jest winna za 
wszystkie sytuacje, które są na niekorzyść, ponieważ jak można było złamać prawo 
kiedy schemat organizacyjny jest zawsze opiniowany przez naczelnika w danym 
kierunku – tutaj kierunek oświaty, więc jeżeli Zarząd otrzymał taki arkusz 
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organizacyjny, to gdzie Pani Dyrektor złamała prawo? Powiedział także, że teraz trzeba 
znaleźć „kozła ofiarnego”, a Pani Dyrektor tutaj nie ma żadnej winy, ponieważ Pani 
Dyrektor zmieniła arkusz organizacyjny na polecenie organu prowadzącego, a więc 
zgodnie z prawem, to jaka tu jest wina Pani Dyrektor? 

 
Głos zabrał Pan Wicestarosta T. Budzyński, który odnosząc się do wypowiedzi Pana 

Radnego W. Włodarczyka powiedział, że to jest kwestia nadzoru, który organ 
prowadzący powinien mieć nad placówką, nikt nie robi z Pani Dyrektor „kozła 
ofiarnego”. Podstawy określa minister – są one obowiązkiem dla organu prowadzącego, 
aby je zrealizować, jeśli organ prowadzący jest w stanie sfinansować dodatkowe rzeczy, 
to uzgadniając z Dyrektorem je realizuje. Szukając pieniędzy był brany pod uwagę 
aspekt w jaki sposób realizuje się godziny i okazało się, że m.in. w Liceum w Drawsku 
Pom. jest różnica pomiędzy obowiązkową bazą, a dodatkowymi rzeczami i nie został 
odnaleziony dokument potwierdzający to uzasadnienie. Arkusz, który przeszedł przez 
Naczelnika Edukacji był zgodny, ale nie dostał pozwolenia na finansowanie. 
Kuratorium potwierdza to, że to co zostało zrobione ma swoje uzasadnienie, jeśli budżet 
pozwoli wrócimy do rozmowy. 

 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który w odpowiedzi na wypowiedź Pana 

Radnego M. Chojnackiego powiedział, że za treści i jakość jakie są przekazywane 
odpowiada nauczyciel i dyrektor, nikt w żaden sposób nie ograniczył uczniom dostępu 
do nauki – godziny nie uległy zmianie, nie dano pozwolenia jedynie na podział na grupy 
przy nauczaniu przedmiotów na poziomie podstawowym. W odniesieniu do podstaw 
prawa, Pan Starosta powiedział, że podstawowym źródłem prawa, do którego trzeba się 
odnieść w tej sytuacji jest § 7 Rozporządzenia Ministra Edukacji w sprawie ramowych 
planów nauczania z dnia 20 maja 2024 r. W skardze jest powiedziane, że zostało 
złamane prawo - Starosta wymagając zgodnego z zapisem § 7 tego rozporządzenia 
postępowania Dyrektora nie złamał prawa, postępowanie było słuszne i zgodne  
z prawem, tak też brzmi odpowiedź Kuratorium. 

 
Głos zabrał Pan Radny W. Włodarczyk, który w nawiązaniu do wypowiedzi Pana 

Starosty zapytał dlaczego Pan Starosta odnosi się do tego, że Pani Dyrektor złamała 
prawo? 

 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który odpowiedział Panu Radnemu  

W. Włodarczykowi,  że Pani Dyrektor, tak jak wszyscy Dyrektorzy, dostała polecenie 
żeby postąpić zgodnie z zapisem § 7 rozporządzenia  o którym była mowa wcześniej, 
jeśli nie postępujemy zgodnie z zapisem rozporządzenia łamiemy prawo – w ocenie 
Pana Starosty, dlatego tak to nazwał. 
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Głos zabrał Pan Radny W. Włodarczyk, który powiedział, że odnosimy się do tego 
czy Pan Starosta złamał prawo – zgodnie z rozpatrzeniem skargi, ale nikt się nie chce 
odnieść do tego, że Panowie Starostowie mówią , iż to Pani Dyrektor złamała prawo 

 
Głos zabrał Pan Radny M. Chojnacki, który powiedział, że chodziło mu o to, aby 

uzyskać odpowiedź czy jako rodzic, uczeń lub zainteresowany tym tematem, łączenia 
dwóch grup na jednej lekcji, powinien się zwrócić do Pani Dyrektor, żeby zaprzestała 
takiego działania, ponieważ to jest w jej kompetencjach?  

 
Głos zabrał Pan Radny Z. Dudor, który powiedział, że pracujemy w oparciu  

o dokumenty planistyczne, które są żywe i po to jest Zarząd i Rada, żeby reagować 
zależnie od sytuacji, więc aby Radni mieli to na uwadze podejmując decyzję na temat 
tego projektu uchwały. 

 
Głos zabrał Pan Radny K. Korczyński, który powiedział, że chciałby aby Państwo 

Radni skoncentrowali swoją uwagę na to, w jakim punkcie porządku obrad jesteśmy  
i czego on dotyczy, dyskusji podlega tylko ocena zarzutów zawartych w skardze. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zakończyła dyskusję. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  

i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi na działania organu prowadzącego Liceum Ogólnokształcące w Drawsku 
Pomorskim. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Państwo Radni mają pytania do 

uchwały? 
 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który poinformował, że wyłączy się  

z głosowania, ponieważ dotyczy to jego decyzji. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
  9 głosami „za” przy 
  5 głosami „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

1 głosie „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr IX/62/2024 w sprawie rozpatrzenia skargi na działania organu 
prowadzącego Liceum Ogólnokształcące w Drawsku Pomorskim.  
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Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 2:54:40-3:44:39 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu 
Drawskiego. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  
B. Kotwicę – Naczelnika Wydziału Biuro Rady.  
 

Głos zabrała Pani Wydziału Biuro Rady  – B. Kotwica, która szczegółowo omówiła 
uzasadnienie do uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  

i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały o zmianie uchwały  
w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Drawskiego. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

1 głosach „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr IX/63/2024 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy 
Rady Powiatu Drawskiego. 

 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 3:44:40-3:48:04 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych 
Rady Powiatu Drawskiego. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  
B. Kotwicę – Naczelnika Wydziału Biuro Rady.  
 

Głos zabrała Pani Wydziału Biuro Rady  – B. Kotwica, która szczegółowo omówiła 
uzasadnienie do uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  

i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały o zmianie uchwały  
w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych Rady Powiatu Drawskiego 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

1 głosach „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr IX/64/2024 o zmianie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów 
pracy Komisji Stałych Rady Powiatu Drawskiego 

 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 3:48:05-3:51:11 
 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na 
parkingu strzeżonym na 2025 rok. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Pana 
D. Rumowskiego – Naczelnika Wydziału Komunikacji.  
 

Głos zabrał Pan Naczelnik Wydziału Komunikacji – D. Rumowski, który 
szczegółowo omówił uzasadnienie do uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie wysokości 
opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym na 2025 
rok. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr IX/65/2024 w sprawie wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi 
i jego parkowanie na parkingu strzeżonym na 2025 rok. 
 
Treść list z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 3:51:12-3:58:30 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy najmu i zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą 
nieruchomości położonej w Drawsku Pomorskim przy ul. Westerplatte 11. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że została wprowadzona 

autopoprawka w tytule uchwały, która zmienia brzmienie z „najmu” na „dzierżawę. 
Zatem Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy i zawarcie 
umowy dzierżawy z dotychczasowym najemcą nieruchomości położonej w Drawsku 
Pomorskim przy ul. Westerplatte 11. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy  
i zawarcie umowy dzierżawy z dotychczasowym najemcą nieruchomości położonej  
w Drawsku Pomorskim przy ul. Westerplatte 11. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do uchwały? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
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Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr IX/66/2024 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy i zawarcie umowy 
dzierżawy z dotychczasowym najemcą nieruchomości położonej w Drawsku 
Pomorskim przy ul. Westerplatte 11. 
 
Treść list z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 3:58:36-4:03:06 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2024. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  
J. Andrykowską - Skarbnika Powiatu.  
 

Głos zabrała Pani Skarbnik Powiatu - J. Andrykowska, która szczegółowo omówiła 
uzasadnienie do uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pani 
Skarbnik? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  

i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie zmian  
w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2024.  
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr IX/67/2024 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na 
rok 2024. 
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Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 4:03:07-4:12:32 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2024-2042. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  
J. Andrykowską- Skarbnika Powiatu.  
 

Głos zabrała Skarbnik Powiatu- J. Andrykowska, która szczegółowo omówiła 
uzasadnienie do uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pani 
Skarbnik? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  

i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały o zmianie uchwały  
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 
2024-2042.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do uchwały? 
Nikt  Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr IX/68/2024 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2024-2042 
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 4:12:33-4:15:36 
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Punkt 12 (czas 4:15:38-4:17:10) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Starostę J. Kozłowskiego. 
 

Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który poinformował, że były dwie 
interpelacje i jedno zapytanie oraz odpowiedział po krótce Pani Radnej G. Polak na 
zadane przez nią zapytanie, natomiast na interpelacje zostaną udzielone odpowiedzi 
pisemne.  

 
Głos zabrał Pan Radny Z. Dudor, który również po krótce odpowiedział na 

zapytanie Pani Radnej G. Polak. 
 
 

Punkt 13 (czas 4:17:11-4:27:39) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są komunikaty i sprawy 
różne.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? 
 

Głos zabrał Pan Radny K. Korczyński, który po rozmowie z Panem P. Flatowem – 
Radcą Prawnym, przedstawił Państwu Radym do dyskusji pomysł, aby uregulować 
uchwałą aspekt wypowiedzi w trybunie obywatelskiej lub wprowadzić w porządku 
obrad inny punkt, tak aby odbywało się to w sposób niezakłócający zaplanowanego 
porządku obrad – dlatego wspólnie z Panem Flatowem wpadli na pomysł ewentualnego 
przeniesienia punktu trybuny obywatelskiej na koniec do punktu „komunikaty i sprawy 
różne”. 

 
Głos zabrała Pani Radna G. Buczek, która zadała pytanie w odniesieniu do 

materiałów na sesję Rady Gminy Złocieniec – projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
przez Gminę Złocieniec zadań z zakresu właściwości Powiatu Drawskiego – czy jest 
już to porozumienie i jaką kwotę przewidziano? 
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Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który odpowiedział Pani Radnej G. Buczek, 
że wystąpiliśmy z zapytaniem o to czy Gmina jest gotowa to przejąć, a Rada Gminy 
musi teraz odpowiedzieć. 

 
Głos zabrał Pan Radny Z. Dudor, który odniósł się do wypowiedzi Pana Radnego 

K. Korczyńskiego i powiedział, że czas tej sesji był w jego ocenie nadmiernie 
wydłużony, a tematy istotne są kwitowane jednym zdaniem. 

 
Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która nawiązując do wypowiedzi swoich 

poprzedników, powiedziała, że myśli, iż na sesji wszystkie sprawy są istotne. Wyraziła 
również swoje zdanie w odniesieniu do trybuny obywatelskiej mówiąc, że bardzo mało 
osób korzysta z tej możliwości wypowiedzi m.in. może ze względu na podejście 
Radnych. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
 

Punkt 14 (czas 4:27:40) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad  
o godzinie 13:30 zamknęła IX sesję Rady Powiatu Drawskiego 
i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu  
w Wydziale Biuro Rady Powiatu. 
 
 
    
    Protokołowała                 Przewodnicząca Rady 
 
Patrycja Szkolnicka                                Violetta Zbytek 
 
 
Sporządziła: Patrycja Szkolnicka 
 
 


